

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - März - Jenseits der Stille (Beyond Silence)



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



Wednesday Movie Nights - Sounds of Daily Life: Jenseits der Stille (Beyond Silence)

We are pleased to present to you the first film of our new **Sounds of Daily Life** film series.

We will be showing the following film this **Wednesday, March 11, 2015**, at **6pm** in the **Goethe-Institut, Room 3, 4th floor**.

Jenseits der Stille (Beyond Silence)

Director: Caroline Link, colour, 109 min., 1996

Lara's parents are deaf and dumb. She consequently had to accept responsibility from a very early age. After finishing school, Lara plans to leave the small Bavarian town to study music in Berlin. This creates major problems with her father, who feels that Lara has made a decision against him, particularly since the world of music is beyond his reach.

Free admission!

Date: Wednesday, March 11, 2015

Time: 6:00PM

**Venue: Goethe-Institut Philippinen, Room 3, 4th floor
G/4-5/F Adamson Center
21 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City**

For more information on the film series visit our website: [Sounds of Daily Life](#)

For more information on the film visit our movie page: [Jenseits der Stille \(Beyond Silence\)](#)

**Contact: +632 8405723 to 24
schools@manila.goethe.org**

Have fun!



Filmabend - Alltagsklänge: Jenseits der Stille

Wir freuen uns, Ihnen unseren ersten Film in der neuen Filmreihe **Alltagsklänge** vorzustellen.

An diesem **Mittwoch, 11. März 2015**, um **18 Uhr** wird der folgende Film in **Raum 3 im 4. Stock des Goethe-Instituts** gezeigt:

Jenseits der Stille

Regie: Caroline Link, Farbe, 109 min., 1996

Laras Eltern sind taubstumm. Seit ihrer frühen Kindheit musste sie lernen, Verantwortung zu übernehmen. Nach ihrem Schulabschluss entscheidet sich Lara, ihre bayrische Kleinstadt zu verlassen um Musik in Berlin zu studieren. Diese Entscheidung verursacht große Probleme in der Beziehung zu ihrem Vater, der Laras Entschluss als persönlichen Affront interpretiert, da die Welt der Musik außerhalb seiner Reichweite liegt.

Eintritt frei!

Datum: Mittwoch, 11. März 2015

Uhrzeit: 18.00 Uhr

Ort: Goethe-Institut Philippinen, Raum 3, 4. Stock

G/4-5/F Adamson Center

121 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City

Mehr Informationen zur Filmserie finden Sie auf unserer Website:

[Alltagsklänge](#)

Mehr Informationen zum Film finden Sie auf unserer Filmseite: [Jenseits](#)

[der Stille](#)

Kontakt: +632 8405723 bis 24

schools@manila.goethe.org

Wir wünschen Ihnen viel Spaß!

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Um von der GImanila-Lis-Mailingliste abbestellen, schicken Sie bitte eine Email mit einem leeren Betreff und "abbestellen GImanila-Lis", geschrieben im Körper zu lyris@lists.goethe.de

© Goethe-Institut